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Geachte heer, mevrouw, 

 
Op maandagavond 24 juni 2024 is de klankbordgroep Geluidsoverlast Corlaer voor de tweede keer bij 

elkaar geweest. U was daarvoor als toehoorder uitgenodigd. In eerdere raadsinformatiebrieven van 11 

januari en 27 februari bent u geïnformeerd over de oprichting van de klankbordgroep en het plan van 

aanpak om te komen tot een geluidsonderzoek. Ook heeft u het verslag ontvangen van de eerste 

klankbordgroepbijeenkomst op 4 maart 2024. In deze brief informeren wij u over de uitkomst van de 

tweede klankbordgroep op 22 april 2024 en het vervolg. Om die goed te kunnen plaatsen, memoreren 

wij hierna kort de achtergrond van de klankbordgroep en de uitkomst van de eerste bijeenkomst. 

 

Achtergrond klankbordgroep  

De klankbordgroep Geluidsoverlast Corlaer is opgericht naar aanleiding van aanhoudende klachten 

over de geluidsoverlast van de A28. De inwoners van Corlaer noemen als oorzaak de verwijdering 

van een deel van de geluidswal langs de A28 in 2012. De gemeente deed dat om zichtlocaties te 

creëren op het bedrijventerrein Arkerpoort. Dat kon - zo bleek uit een geluidsberekening - omdat de 

bebouwing op Arkerpoort de functie van de verwijderde geluidswal zou overnemen. Tot die tijd is ter 

compensatie een tijdelijke wal geplaatst aan de westkant van de Arkemheenweg. In 2016 is de 

tijdelijke wal verwijderd. De bewoners geven aan dat sindsdien de geluidsoverlast is verergerd. Uit de 

geluidsberekeningen die daarna zijn uitgevoerd, blijkt steeds dat het geluid afkomstig van de A28 de 

wettelijke norm niet overschrijdt. De Stichting Duurzaam en Leefbaar Nijkerk, die is opgericht door een 

drietal bewoners heeft in de afgelopen drie jaren op allerlei manieren contact gezocht met de 

gemeente om de ervaren overlast te agenderen. 
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Eerste bijeenkomst klankbordgroep 4 maart 2024 

In de eerste bijeenkomst van de klankbordgroep pleitte een aantal bewoners van Corlaer nadrukkelijk 

voor een geluidsmeting in plaats van een -berekening. Een geluidsberekening is van toepassing op 

een bepaalde geluidsbron, in dit geval de A28. Hiervoor bestaat een wettelijke norm. Wanneer het 

geluid afkomstig van de A28 boven deze wettelijke norm komt, dienen er maatregelen genomen te 

worden. Bij een geluidsmeting worden alle geluidsbronnen meegenomen. Hiervoor bestaat geen 

wettelijke norm. De inwoners van Corlaer willen met de geluidsmeting bevestigen dat er sprake is van 

ernstige geluidsoverlast. Zij voelen zich daarin niet serieus genomen door de gemeente Nijkerk.  

 

Uitkomst 2e bijeenkomst klankbordgroep Geluidsoverlast Corlaer 

De tweede bijeenkomst werd geleid door Martine de Jong van Twynstra Gudde. Belangrijk doel van 

de bijeenkomst was het terugwinnen van vertrouwen. Bij de opening erkende de wethouder dat er 

sprake is van geluidsoverlast en dat de gemeente open staat voor oplossingen.  

 

Omdat het kennisniveau op het gebied van geluid onder de deelnemers sterk uiteenliep, startte de 

avond met een kennisronde. Twee geluidsexperts van het Ingenieursbureau Peutz en de 

Omgevingsdienst De Vallei hielden een presentatie. De Stichting Duurzaam en Leefbaar Nijkerk 

bracht ervaringen in. In de kennisronde bleek dat er veel vragen zijn over met name het nut van een 

geluidsmeting. De Stichting Duurzaam en Leefbaar Nijkerk spitste haar betoog toe op het onterecht 

verwijderen van de tijdelijke geluidswal.  

 

Na de kennisronde, werden aan de klankbordgroep verschillende stellingen voorgelegd en scenario’s 

doorgenomen. Duidelijk was dat het merendeel van de deelnemers voor het nemen van 

geluidswerende maatregelen is, in plaats van verder onderzoek. De oplossing die het meest werd 

genoemd is het terugbrengen van de tijdelijke wal, De bewoners zijn er namelijk van overtuigd dat het 

‘gat in de wal bij Van Duinkerken’ geluidsversterkend werkt. Volgens de deelnemers had de wal niet 

per se hoeven worden afgebroken. Andere oplossingen zijn ook genoemd, zoals het ophogen of 

gedeeltelijk terugbrengen van de bestaande wal. 

 

Afgesproken is om met de deelnemers gezamenlijk de mogelijke scenario's qua geluidswerende 

maatregelen in kaart te gaan brengen en uit te werken. 

 

Vervolg  

In juli, augustus en september brengen we de mogelijke geluidswerende maatregelen in kaart en 

werken die uit. Dat doen we samen met Van Duinkerken op wiens terrein de tijdelijke wal ooit heeft 

gelegen, het geluidsadviesbureau Peutz, de Omgevingsdienst de Vallei en de klankbordgroep.  

 

Onderzocht gaat worden: 

- wat de verschillende geluidswerende opties zijn; 

- op welke locaties die kunnen worden aangebracht en hoe hoog die moeten zijn; 

- welk materiaal het beste kan worden toegepast; 

- wat het effect is van de geluidswerende maatregelen; 

- wat de financiële consequenties zijn; 

- welke vergunningen nodig zijn; 

- wat andere consequenties voor de omgeving zijn. 

 

We doen dat onderzoek met de betrokkenen in de volgende stappen: 
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- een schouw met de betrokkenen in combinatie met een werkatelier waarin de verschillende 

scenario’s worden uitgewerkt; 

- het in kaart brengen van de (financiële) consequenties en de voor- en nadelen van de 

verschillende geluidswerende opties. 

 

Daarna vragen we de klankbordgroep zich uit te spreken over de verschillende geluidswerende opties 

en hun voorkeur(en) aan te geven. Afhankelijk van hoe het proces zal verlopen is de planning erop 

gericht om u in november 2024 te informeren over het eindresultaat. Mogelijk leggen wij dan een of 

meerdere geluidswerende maatregelen ter besluitvorming aan u voor. 

 

Informatievoorziening 

Alle informatie die is gedeeld met de klankbordgroep – waaronder de geluidsonderzoeken, verslagen, 
het plan van aanpak, raadsinformatiebrieven – is te vinden op de website van de gemeente Nijkerk 
(Nieuw geluidsonderzoek A28 | Nijkerk). Alle vragen die zijn gesteld zijn verzameld en beantwoord in 
een zogenaamde QenA. Deze staat ook op de website. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,         de burgemeester, 

 

 

 

de heer drs. J.G. de Jager   de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

 

https://www.nijkerk.eu/geluidsonderzoek-a28

